



Protokoll Styrelsemöte III VT22
Medicinska Föreningen vid Linköpings Universitet

Datum: 2022-02-22

Lokal: Stigbygeln Kårhuset Örat, zoom.us

Närvarande:

- Styrelsemedlemmar: Erik Modéus, Oliwer Kenell, Alexander Yaghoubi, Emma Åsell, Golvash Salehi, Hedvig Leijonhielm, David Selling, Rickard Sand, Isabella van Setten, Ava Bahadoran, Parvin Abbasi, Alif Ahmed
- Övriga: Eva Tamas, Zoltan Szabo, Isak Malm

Bilagor:

Protokoll styrelsemöte II VT22

Merch festivalen

Proposition stadgeändring utbildningsbevakning

Stadga föreslagen att antas 02-03-2022

1. Mötets öppnande

17:30

2. Val av sekreterare

Oliwer Kenell väljs till sekreterare

3. Val av justeringsperson

Hedvig väljs till justeringsperson

4. Närvarande

Isak, Eva och Zoltan samt hela styrelsen förutom Emma och Golvash

5. Adjungeringar

Eva och Isak adjungeras in

6. Förra styrelsemötets protokoll

Bordläggs till följande möte

7. Bordlagda ärenden

inga

8. Övriga punkter



MF Örebro

9. Fastställande av dagordningen

Fastställs med tillägg av punkten MF Örebro

10. Programansvarig informerar

Eva informerar om att regionen släpper restriktioner kring "lärare" 31 mars, då är allt tillbaka som vanligt för hoppningsvis – mellan 28e och 31 fortsätter vi med grundläge campusundervisning men vem som helst kan vara på distans om behov – på de kliniska terminerna är det lite körigare, kommer fortsätta som det varit i februari fram till 31 mars.

Eva berättar om kvalitetssäkringsarbete som startats upp, sker var 6e år, riktlinjer från UKÄ → universitetet som ska utvärderas, flera olika perspektiv och är ett ganska stort projekt – de två representanterna i PUL är med i arbetet långsiktigt – rapporten ska lämnas in 13e juni – då ska programledningen ta fram en handlingsplan för 6 år, med årliga uppföljningar hos fakulteten nästkommande 6 år

Utvärderingsverktygen ska utvecklas, Eva undersöker om det går att utvärdera efter varje tema igen – för att ge temagrupperna vettigt underlag – behövs bättre rutiner för återkoppling under pågående termin, siktar på att ha systemet på plats till hösten

Enkäter som skickas ut måste göras professionellt och bör ske via föreningen, inte av enskilda studenter. Eva tillhandahåller gärna resurser

11. Hälsorunda

genomförs

12. Föregående period

a. Frackförsäljning

En succé, god försäljning av rockar och merch

b. C-FUM

Oliwer och Erik informerar om vad som diskuterades på C-FUM

13. Kommande period



a. Sök MF info

Stories och inlägg är igång, måndag 28e info-möte – formulär och enkät för nomineringar öppnar den 25e **ALLA UPPMANAS ATT KOMMA**

b. MF-FUM

Isak informerar om när kallelsen ska gå ut och när de vill ha bilagor, styrelsens **propositioner ska diskuteras senare under mötet**

14. Limur informerar

Enkäten från k3 diskuterades, Alexander försöker sammanställa FAQ för OMSiS för att effektivisera processen, utvärdering av teman har diskuterats med Eva – hur de kan förhålla sig till basgruppsrepresentantsmöten

15. Medsex informerar

Ej närvarande

16. Proposition grafisk profil

Bella presenterar en ny grafisk manual och underlag för en ny grafisk profil. Även en proposition om att godkänna vår nya grafiska profil-policy

Propositionen godkännes i sin helhet

17. Proposition digital kommunikation

Bella och Alif presenterar underlag för att byta hemsida och mejladresser – styrelsen kommer fram till att det är bättre att ha detta som underlag för budgetrevidering i stället för en självstämning proposition

Styrelsen godkänner underlaget med redaktionella ändringar

Mötet pausas från 18:30 till 18:50

Alif avlägsnar sig 18:30

18. Proposition budgetrevidering

Rickard presenterar underlaget för budgetrevideringen, samt propositionen för budgetrevideringen



Styrelsen godkänner propositionen med redaktionella ändringar

19. Proposition stadgeförändring utbildningsbevakning

Propositionen godkännes av styrelsen med strykandet av första stycket på 9:3 samt tillägget av namnbyte på samtliga platser från "informationsansvarig" till ordförande för informations- och marknadsföringsansvarig (IMU-ordförande)"

Alexander avlägsnar sig 19:20

20. Merch festivalen

Hedvig presenterar en bilaga om merch till festivalen – får i uppdrag att lyfta frågan med MedSex kring vilka planer de har och hur de ser på ämnet

21. FUB2 och mottagnings - kick off

Ava berättar om planer för nästa mottagnings - kick off och FUB2 samt höra hur styrelsen känner kring eventen

22. Studiesociala event

David berättar om balens budget och att den kan bli mycket större än väntat, styrelsen bör hållas informerad, han berättar även om att decentraliseringskampen kommer bli av och att funktionärer behövs. Styrelsen diskuterar marknadsföring, flera idéer har lyfts från studenter bl.a en klädbytdag

23. Mf-medlemskap på studiesociala event

Diskussionspunkt där styrelsen diskuterar medlemsrabatter, medlemskrav och generellt hur vi ska jobba med förmåner

24. Äskning

Styrelsen godkänner en äskning från styrelseutskottet i norrköping

25. Övriga frågor

a. MF-örebro

Finns på drive, heter "studiesociala datum"

Styrelsen ber Alex göra en poll på slack



26. Kommande möten

Ligger i kalendern

27. Utvärdering

28. Mötet avslutas

Mötet avslutas 20:40

X

Erik Modéus
Ordförande

X

Hedvig Leijonhielm
Justeringsperson